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PROTOKÓŁ Nr XXX/2022 
 

trzydziestej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 29 marca 2022 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Jezioranach 
 

 

Pan Andrzej Szuwalski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XXX sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XXX sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

  
   Na sekretarza obrad powołana została Radna Teresa Parzonka. 

 

   Obrady rozpoczęto o godz. 15.30 zakończono o godz. 15.50. 
 

Przewodniczący Rady: "Serdecznie Państwa witam na kolejnym naszym spotkaniu, które ma 

numer XXX, taka liczba okrągła. Serdecznie witam przedstawicielu organu Urzędu Miasta  

i Gminy. Witam Pana Burmistrza, pracowników urzędu Panią Anię i Łukasza. Witam 

wszystkich Państwa Radnych. Proszę Państwa dzisiaj wielka chwila, nie wiem, czy Państwa 

zdajecie sobie sprawę, ale w dniu wczorajszym na Zarządzenie Ministra Zdrowia, po 2 latach 

zdjęty został obowiązek noszenia maseczek. Jest to wyjątkowa Sesja nam się trafiła, także 

korzystajmy z tego, dzięki temu będzie nam się łatwiej wypowiadać, dyskutować, przyjemnie 

będzie można siebie na wzajem oglądać, bo wiadomo, że w maseczce nie zawsze można 

czyjąś piękną urodę podziwiać. Tak tytułem chciałem, serdecznie Państwa witam i pozwólcie, 

że usiądę. Porządek Państwo otrzymaliście, czy są jakieś uwagi do tego porządku,  to jeżeli 

nie ma, to ja mam pierwszą uwagę, składam wniosek o wprowadzenie w porządek obrad  

w punkcie 2 podpunktu 2 tj. zaopiniowanie projektu Zarządzenia regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w Olsztynie w sprawie ustanowienia planu odnowy dla rezerwatu 

przyrody Ustnik. Kto z Państwa jest za wprowadzeniem tego punktu na dzisiejszą Sesję? 

Kolejny raz proszę Państwa nietypowa sytuacja dzisiaj, drobny błąd z mojej strony. 

Najmocniej Państwa przepraszam na Sekretarza dzisiejszych obrad nie powołałem. 

Chciałbym ten swój błąd naprawić. Pani Tereska się spodziewa, najbardziej doświadczona 

Pani Teresko zapraszam. Coś czułem, że coś jest nie tak, nie mogłem coś nacisnąć i to chyba 

o to chodziło. Jest jakieś małe faux-pas z mojej strony. Jeszcze raz proszę Państwa  

o wyrozumiałość. Dziękuję bardzo za zwrócenie uwagi. Bardzo Państwa przepraszam. 

Jeszcze raz głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
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Przewodniczący Rady: "Jak to miło usłyszeć głos, że jest wszystko w porządku. Proszę 

Państwa druga moja prośba jest taka, że moglibyśmy zmienić troszeczkę porządek 

dzisiejszego spotkania, kolejność punktów, które by się odbywały. Chciałbym, aby jako  

punkt 2 przyjęto punkt 3, czyli sprawozdanie Burmistrza między sesjami, zaś podjęcie uchwał 

byłoby nie punktem 2, a punktem 3. Kto z Państwa jest za przyjęciem tej propozycji." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 10 głosów "za", 1 głos 

"wstrzymujący się"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, wniosek został przyjęty. W związku z powyższym 

Panie Burmistrzu proszę o zabranie głosu." 

 

Ad. 2. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Pan Maciej Leszczyński - Burmistrz Jezioran: "Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, 

króciutką mieliśmy przerwę w sesjach, dlatego też sprawozdanie będzie krótkie. 

Sprawozdanie z działalności między sesjami. Wykonane zadania gospodarcze: 1. Wycięto  

2 drzewa w parku za Przychodnią zdrowia. 2. Przygotowano drewno na świetlice wiejskie.  

3. Naprawiono instalację kanalizacyjną w świetlicy w Zerbuniu. 4. Wykonano przepust 

drogowy z przyczółkami na rowie na drodze  Jeziorany - Miejska Wieś. To tyle. Dziękuję." 

 

Przewodniczący Rady: "Tak apropo tych drzew, w tym parku zauważyłem, że zrobił się ruch, 

sprzęt coraz cięższy jeździ, chyba są jakieś prace na poważnie zaczęte, które będą zmieniać 

wygląd tego parku. Dziękuję Panie Burmistrzu. Może ktoś ma pytanie do Pana Burmistrza,  

w związku z tym? Jeżeli nie, to dziękuję bardzo. Przystępujemy teraz do realizacji punktu 3  

tj. podjęcie uchwał w sprawie nie wyrażania zgody na wyodrębnienie Funduszu Sołeckiego  

w 2023 roku. Pozwólcie Państwo, że przeczytam projekt tej uchwały." 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2023 roku 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Uchwała ta proszę Państwa była procedowana, omawiana na 

posiedzeniu obu Komisji, gdzie omawialiśmy dlaczego, jaki jest powód zajęcia takiego 

stanowiska a nie innego. Opinia Komisji Budżetu była na temat tej uchwały jaka? Komisji 

Oświaty przepraszam." 

 

Pan Jan Kowalczyk - Przewodniczący Komisji Oświaty: "Negatywna." 

Przewodniczący Rady: "A Komisji Budżetu?" 

Pan Józef Kaniuga - Przewodniczący Komisji Budżetu: "Negatywna." 
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Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Teraz jeszcze, 

żebym się nie pomylił, czyli w przypadku jeżeli będziemy głosować za nie wyrażeniem, czy 

ten fundusz będzie istniał?" 

Radny Marcin Sielecki: "Odwrotnie." 

Przewodniczący Rady: "Właśnie, czyli jeżeli głosujemy za, to nie wyrażamy zgody." 

Pan Jacek Ciborski - Wiceprzewodniczący Rady: "Jeżeli będziemy przeciwni, to chcemy go 

wyodrębnić. Tak Pani Aniu?" 

Pani Anna Brakoniecka - Inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Tak." 

Przewodniczący Rady: "Dobrze, jeśli nie ma więcej pytań, to przejdźmy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów 

"przeciw"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

            nie podjęła uchwały nr XXX/269/22 

w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie  

funduszu sołeckiego w 2023 roku,  

która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady: "Uchwała została przyjęta."  

2) wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2023 roku 

 

Przewodniczący Rady: "W związku z tym mam kolejny wniosek o wprowadzenie do 

porządku dzisiejszych obrad Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego na 2023 rok. Panie Przewodniczący prosiłbym o przeczytanie projektu. 

Kto z Państwa jest za wprowadzeniem tego punktu w porządek obrad? Proszę o głosowanie." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję Państwu bardzo. Jaki numer uchwały Pani Aniu?" 

Pani Anna Brakoniecka - Inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "269, bo 

tamta nie była podjęta." 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję Panie Przewodniczący za przeczytanie projektu tej 

uchwały. Proszę Państwa uchwała również była omawiana na posiedzeniu Komisji. W tej 

sprawie również odbyło się posiedzenie z Sołtysami poszczególnych Sołectw. Sołtysi jakby 

pozytywnie się przychylili do prośby ze strony Pana Burmistrza o sposobie wydatkowania 

tych środków. Są pełni zrozumienia dla sytuacji, że każdy grosz się teraz liczy. Dzięki temu te 
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środki będą wydatkowane bardzo racjonalnie i naprawdę posłużą poprawie życia 

mieszkańców poszczególnych Sołectw. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos? 

Jeżeli nie, to przystępujemy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXX/269/22  

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie  

funduszu sołeckiego w 2023 roku, 

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Teraz przystąpmy do 

podpunktu 2 w punkcie 3, zaopiniowania projektu zarządzenia Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w Olsztynie w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu 

przyrody „Ustnik”. To jest Uchwała Nr 270. Pozwólcie Państwo, że przeczytam projekt tej 

uchwały." 

 

3) zaopiniowania projektu zarządzenia Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  

w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody Ustnik"  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Czy Państwo Radni mimo tej takiej długiej dyskusji na Komisji 

jeszcze byście chcieli zabrać głos? To może ja dopowiem dwa zdania, że uzasadnienie tej 

uchwały zawiera naprawdę obszerne kwestie poruszane i dokładnie wyjaśnia czemu ta opinia 

jest negatywna. Myślę, że to wystarczy do tego, żeby zrozumieć czym się kierowała Rada 

opiniując negatywnie projekt tego zarządzenia. Dobrze przejdźmy do głosowania." 

Radny Józef Kaniuga: "Wszystko zrozumiałe było?" 

Wiceprzewodniczący Rady: "Chyba nie." 

Radny Józef Kaniuga: "Nie zrozumieli o co chodzi." 

Przewodniczący Rady: "Kto z Państwa jest za przyjęciem tej uchwały, a uchwała mówi, 

opiniuje się negatywnie." 

Wiceprzewodniczący Rady: "Janek jesteś przeciwny uchwale o negatywnej?" 

Radny Józef Kaniuga: "Ale to już poszło." 

Pani Anna Brakoniecka - Inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Bardzo 

proszę o odczytanie wyniku głosowania Pani Sekretarz." 
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Przewodniczący Rady: "W czym jest kontrowersja? " 

Radny Marcin Sielecki: "Przeszła." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 5 głosów "za", 4 głosy 

"przeciw", 2 głosy "wstrzymujące się"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

              podjęła uchwałę nr XXX/270/22 

w sprawie zaopiniowania projektu zarządzenia  

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  

w sprawie ustanowienia planu ochrony  

dla rezerwatu przyrody Ustnik" 
która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad.4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady: "Uchwała została przyjęta. Uchwała mówi o tym, że opiniuje się 

negatywnie projekt tego zarządzenia. Dziękuję Państwu za przyjęcie projektu tej uchwały.  

W związku z tym, że wyczerpaliśmy już prawie porządek. Został nam tylko punkt wolne 

wnioski i zapytania. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to 

zamykam dzisiejsze posiedzenie XXX Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. Dziękuję za 

udział Panu Burmistrzowi. Dziękuję za wsparcie Panu Przewodniczącemu, tablet się nie 

słuchał, później już działał bez zarzutu. Pani Sekretarz dziękuje i przepraszam za 

niedopatrzenie na początku. Pracownikom urzędu za wsparcie. Dziękuję Państwu i do 

zobaczenia na następnym posiedzeniu." 

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XXX sesja Rady Miejskiej w Jezioranach został zakończona. 

 

        Protokołowała                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

  /-/ Anna Brakoniecka                                                           /-/ Andrzej Szuwalski 

 


